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The Council of Europe deplores the terrorist attacks in 
Russia 
Declaration by the Chairperson of the Committee of Ministers, Micheline 
Calmy-Rey 
 
Strasbourg, 29.03.2010 - “I am deeply saddened by the deadly explosions which 
took place this morning in two metro stations in Moscow. I wish to express my 
sincere condolences to the families and friends of the victims and solidarity with 
the population and authorities of the Russian Federation. 
 
There is no justification for such horrendous acts, which I condemn most firmly. 
These terrible attacks remind us of the absolute necessity to continue our efforts 
to combat terrorism through means which are respectful of human rights and 
democratic values.”  
 
 
 
 
Le Conseil de l'Europe déplore les attentats commis 
en Russie  
Déclaration de la Présidente du Comité des Ministres, Micheline 
Calmy-Rey  
 
Strasbourg, 29.03.2010 - "Je suis profondément attristée par les explosions 
meurtrières qui ont eu lieu ce matin dans deux stations de métro à Moscou. Je 
tiens à faire part de mes sincères condoléances aux familles et aux proches des 
victimes et de ma solidarité à la population et aux autorités de la Fédération de 
Russie. 
 
Rien ne peut justifier des actes aussi odieux, que je condamne avec la plus 
grande fermeté. Ces terribles attentats viennent nous rappeler l'absolue 
nécessité de poursuivre nos efforts pour lutter contre le terrorisme par des 
méthodes respectueuses des droits de l'homme et des valeurs démocratiques." 
 


